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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:522 Troféjakt på lodjur 

Samtidigt som lodjuret är en hotad art är den älskad av svenska folket. Ändå 
tillåts jakt på lodjur. De flesta lodjur som skjuts skjuts i mellersta och södra 
Sverige, där konflikt med djurhållningen är marginell. Samtidigt ter sig 
drivkraften ligga i att skaffa sig troféer av detta hotade djur, då både pälsen och 
kraniet i regel tas av jägaren.

Med anledning av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

1. Vad avser ministern att göra för att minska jakt på hotade arter?
2. Vad tänker ministern göra för att lodjuret ska stärkas som population?
3. Hur vill ministern se till att vi i Sverige inte bedriver jakt enbart på 

grund av viljan att ha en trofé av ett hotat djur?

………………………………………

Rebecka Le Moine (MP)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-13
Besvaras senast
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